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Abstract (en)
A floor-covering construction for a load-bearing ground, with a hard wearing layer fastened on it, is equipped for rapid removal with substantially
less noise and dirt than hitherto, with a hard wearing covering connected to an intermediate layer consisting of a pressure-resistant and tear-proof
material and which is fastened at least partially releasably to the hard wearing layer. The intermediate layer is preferably formed from sheet-like
elements with a thickness of approximately 0.1 to approximately 1.5 mm, which consist of rot-resistant fibres or fibre mixtures. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Fußbodenbelagaufbau (10) für einen tragenden Untergrund (11) mit einer darauf befestigten harten Nutzschicht (12) ist im Hinblick auf eine
schnelle Beseitigung mit wesentlich geringerer Lärm- und Schmutzbelästigung als bisher mit einem harten Nutzbelag (16) versehen, der mit einer
Zwischenschicht (14) aus einem druck- und reißfesten Material verbunden ist, welche auf der harten Nutzschicht (12) wenigstens teilweise lösbar
befestigt ist. Die Zwischenschicht (14) ist vorzugsweise aus flächigen Elementen mit einer Dicke von etwa 0,1 - etwa 1,5 mm gebildet, die aus
verrottungsfesten Fasern oder Fasergemischen bestehen.
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